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Raadsplein besluitvormend 
 
Datum 09-03-2020 
Tijd 19:30 – 21:05 
Locatie SH Raadzaal 
Voorzitter Peter Snijders 
Aanwezigen Ruben van de Belt, Youcef Ben Ali, Evelina Bijleveld, Wietse de Boer, 

Margriet Boersma, Simone Boshove, Claudia van Bruggen, Silvia 
Bruggenkamp, Schelto Bus, Thom van Campen, Jeroen Doornbos, Leo 
Elfers, Jolien Elshof-Rook, Norman Finies, Brammert Geerling, Lennart 
Hartman,  Ron Klappe, Annemee van de Klundert, Margriet Leest, Marcel 
Mulder, Reinier Mulder, Jan Nabers, Eildert Noorda, Mark Oldengarm, Mart 
Oude Egbrink, Sonja  Paauw, Guido Pasman, Patrick Pelman, Jacob Raap, 
Sylvana Rikkert, Gerdien Rots, Jeffrey Satoor de Rootas, Jan Slijkhuis, Bert 
Sluijer, Arjan Spaans, Ruth Stoorvogel, Jorans Willegers en Patty Wolthof 

Afwezig David Hof  
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Mededelingen 
- Bericht van verhindering van dhr. Hof, D66. 
- Speciaal welkom aan een delegatie van de gemeenteraad van Hellendoorn, 
die kennis wil maken met de Zwolse wijze van besluitvorming. 
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Vaststelling agenda 
Met de voorgestelde agenda wordt ingestemd. 
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Bekrachtiging geheimhouding 
Er zijn geen stukken voor bekrachtiging geheimhouding. 
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Mondelinge vragen te stellen door raadsleden 
- Vragen van de fracties van de PvdA, VVD en SP over het instellen van een 
bufferzone rondom de abortuskliniek. 
Burgemeester Snijders stelt dat signalen hem bereikt hebben via de media en 
de politiek. Dat is reden geweest om contact te zoeken met de kliniek en met 
de betogers. Van formele meldingen bij de politie is echter nauwelijks sprake. 
De burgemeester stelt dat er natuurlijk een recht op demonstratie bestaat en 
ook dat het instellen van een bufferzone alleen kan op grond van 
verkeersproblemen, gezondheidsproblemen of wanordelijkheden. 
Alles overziende is er nu voor de burgemeester geen reden om in te grijpen. 
Wel zegt hij toe dat er actiever gemonitord zal gaan worden. Ook zal de raad 
juridische informatie krijgen toegestuurd over de mogelijkheden tot het instellen 
van een bufferzone. Ook het instellen van een permanente bufferzone, in 
relatie tot het zelfbeschikkingsrecht, zal hierin worden meegenomen en ook of 
er opgetreden zou kunnen worden op basis van de APV, als het gaat om 
eenmansbetogingen. Tenslotte geeft de burgemeester aan dat er met diverse 
partijen gesproken zal gaan worden. 
- Vragen van de fractie van de ChristenUnie over de (openbare) brief van de 
Commissariaat voor de Media. 
Wethouder Schuttenbeld merkt op dat ook het college teleurgesteld is over de 
vertraging, die is opgetreden bij het Commissariaat voor de Media (CvdM). Het 
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wordt door het CvdM verklaard door de vele personele wisselingen en de 
rumoerige situatie waarin zij zich bevindt. Inmiddels heeft de wethouder met 
beide kandidaat-omroepen een gesprek gevoerd en er heeft een gezamenlijk 
gesprek plaatsgevonden. Tot vandaag zijn de beide partijen in de gelegenheid 
gesteld aan te geven of zij samenwerking met elkaar zien zitten en hoe ze daar 
vorm aan willen geven. Op basis daarvan zal het college een advies voor de 
raad voorbereiden. Ook de samenwerking met regionale partijen is in de 
uitvraag meegenomen en ook van gemeentewege is daar al een gesprek 
meegevoerd. Vanaf nu kan dus gewerkt gaan worden aan het advies, maar de 
wethouder geeft aan dat dat zorgvuldigheid vraagt en dat het niet realistisch is 
de adviesperiode van 18 weken in te korten. 
De huidige subsidie voor de lokale omroep is gekoppeld aan de licentie. De 
licentie loopt op 25 mei af. Daarna is er sprake van een gedoogsituatie, maar 
dan zonder subsidie. 
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Ingekomen stukken 
- Agenderingsverzoek van de fracties van D66 en GroenLinks om de 
informatienota Actieplan Maatschappelijk Verantwoord Inkopen en 
Opdrachtgeven te agenderen voor een debatronde. 
De raad stemt in met dit agenderingsverzoek. 
- Agenderingsverzoek van de fracties van de VVD, Swollwacht en GroenLinks 
om de informatienota over Evaluatie Schulddienstverlening te agenderen voor 
een debatronde.  
De raad stemt ook met dit verzoek in, maar geeft aan bij de agendering het 
aangekondigde plan te willen betrekken. 
- Agenderingsverzoek van de fracties van de PvdA en de SP om de 
informatienota Beantwoording art 45 vragen PvdA over ontwikkelingen 
Zwartewaterzone te agenderen voor een debatronde. 
Wethouder Anker geeft aan dat er voor de zomer nog een informatienota met 
onderliggende stukken wordt aangeboden. Daarbij gaat het om het stedelijk 
ontwikkelingsplan en wordt ook ingegaan op de participatie, het hoogwater 
beschermingsbeleid en de brief van de natuurorganisaties, De raad stemt in 
met agendering, maar wil nog voor de zomervakantie het debat voeren en 
vraagt de wethouder dus de stukken eind mei aan te leveren. 
- Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde 
wijze van afdoening, vastgesteld. 
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Seniorenagenda Vitaal en Waardig Ouder worden  
- Amendement 6-1 van de SP, CDA, D66 en PvdA over Mantelzorg als 
speerpunt opnemen. 
Voor het amendement stemmen de fracties van de SP, CDA, D66 en PvdA, de 
overige fracties stemmen tegen.  
Het amendement is verworpen. 
- Amendement 6-2 van D66 over een zinvol leven lang leren. 
Voor het amendement stemmen de fracties Van D66, SP, PvdA en CDA, de 
overige fracties stemmen tegen. 
Het amendement is verworpen. 
- Motie 6-3 van de SP over Geef de seniorenagenda een goede start. 
Voor de motie stemmen de fracties van de SP en D66, de overige fracties 
stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
- Motie 6-4 van de fracties van D66, CDA, PvdA en GroenLinks over Zwolle, 
dementievriendelijke gemeente. 
De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 6-5 van de fracties van D66, GroenLinks en de VVD over de inzet van 
technologie. 
Deze motie wordt in pre-advies genomen. 
- Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 
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Rijksbijdrage opsporen/ruimen explosieven WO2  
Met algemene stemmen aangenomen. 
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Bestemmingsplan Assendorp, Van Ittersumstraat 5  
Met algemene stemmen aangenomen. 

9 Bestemminsplan Kamperpoort, Hoogstraat 28  
Met algemene stemmen aangenomen. 

10 Kaderbrief 2020, Omgevingsdienst IJsselland  
Met algemene stemmen aangenomen. 

11 Verlenen ontslag burgerlid ChristenUnie en D66  
Met algemene stemmen aangenomen. 
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12 Moties, vreemd aan de orde van de dag 
-(Gewijzigde) motie 12-1 van Swollwacht over Convident aan het Talentplein. 
De fracties van de SP en D66 stemmen tegen de motie, de overige fracties 
stemmen voor, De motie is aangenomen. 
-Motie 12-2 van de fracties van de PvdA, CDA, ChristenUnie, GroenLinks, D66 
en SP over opvang van alleenstaande vluchtelingenkinderen. 
De fractie van de VVD stemt tegen de motie, de overige fracties stemmen voor, 
De motie is aangenomen. 
Motie 12-3 van de fracties van GroenLinks, ChristenUnie, Swollwacht, CDA en 
VVD over Biomassa aan banden. 
Deze motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur. 
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